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Aanwezig~ de minister-president Cals en de ministers 
Biesheuvel, Samkalden, Den Uyl~ Veldkamp en 
Vondeling 

Voorts zijn aanwezig de staatssecretarissen 
De Block en Posthumus, alsmede drs.G.Brouwers 
(Economische Zaken), mr.A.F.K.Hartogh (Buiten
landse Zaken)? mr.F.Italianer (Buitenlandse 
Zaken), jhr.mr.E.van Lennep (Financiën), drs. 
Vi.le Maire (Landbouw en Visserij), dr.W.P.H. 
van Oorschot (Economische Zaken), drs.D.M. 
Ringnalda (Algemene Zaken), mr.M.H.J.Ch.Rutten 
(plv.permanente vertegenwoordiger in Brussel) 
en dr.J.H.Spiegelenberg (Sociale Zaken en 
Volksgezondheid) 

Secretaris: drs.J.Middelburg 

h Notulen van de vergadering van 1 april 1966 (Naar aanlei
ding van punt 4 d: positie van het Europese parlement) 

Staatssecretaris De Block heeft in de notulen ge
lezen dat minister Vondeling betreurde, dat hij de uitbrei
ding van de bevoegdheden van het Europese parlement aan de 
vaststelling van eigen middelen aan de EEG heeft gekoppeld. 
Mintster Vondeling zegt ter toelichting dat hij al in een 
voorstadium in de ministerraad had gevraagd om in de EEG
raad de betekenis van uitbreiding van deze bevoegdheden te 
onderstrepen, ook los van het punt van de eigen middelen. 
Staatssecretaris De Block is het ermee eens dat bij elke 
mogelijkheid getracht moet worden uitbreiding van de be
voegheden van het Europese parlement te bereiken. 

2. Mededel ingen 

Hierbij wordt niets aan de orde gesteld. 

3. Landbouwfinanciering ••••••• -
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3. Landbouwfinanciering (Brief van de minister van Buitenland
-- se Zaken dd. 28 april 19 66, nr.72863, metbLjlagen) 

s t aat ssecretar is De Bloek, die de laatste verga
dering van de coördinatiecommis s ie heeft geleid, deelt 
hieromtrent het volgende mede. Ten aanzien van de land
bouwfinanciering zijn t vv ee punten van belang . Als de EEG
raad eerder tot een eindbeslissing over de financiering 
van het geme enschappelijk landbouwbeleid zou komen dan wi j 
hadden ge dacht, dan komt de k oppeling van de landbouwzaak 
aan de totst andkoming van de douane-unie voor industriële 
produkten, die van Nederlandse z ijde is verlangd , in gevaar. 
In de t weede plaats komt dan ook in g evaar de koppeling 
die onzerzijds is gelegd met de voltooiing van het mandaat 
voor de Kennedy-ronde. Bij de be~prekingen in de coördina
tiecommissie is men hier no g niet uitgekomen. 

Mr.Rutten deelt mede dat in de laatste vergade
ring van de permanente vertegen woordi g ers ten aanzien van 
het punt van de Kennedy-ronde weini g i s gebeurd dat niet al 
aan de orde is geweest in de commissie 11 1 , waarin dr.Van 
Oorschot zitting heeft. 

Dr.Van Oorschot deelt me de dat de commissie 111 
op verzoek van de EEG-ra ad een aantal punten (granen, papier) 
heeft besproken. Over de kwestie v an de g ranen is lang
durig gesproken, maar daa rbij is ge en v oortgang bereikt ten 
aanzien van een tegenstelling met de Franse delegatie. Deze 
delegatie wil de hulpverlening aan ontwikkelingslanden hier
bij inbrengen, maar de vijf andere delegaties zijn daar 
tegen. Deze tegenstelling komt tot uiting in het standpunt 
dat men inneemt over de hoo g te van de g raanprij s, waarbij 
de EEG-commissie voorst elt de ze vast te st ellen op de Cana
dese graanprijs, vermeerderd met $ 5, de Franse delegatie 
een marge wil van $ 10, de Duitse en Nederlandse delegaties 
$ 3 en de Belgische $ 2. Een andere tegenstelling ging over 
de vraag wie financieel verantvvoordelijk is voor de graan
surplussen; na lange discussies is men het eens g e worden 
dat er niet een collectieve verantwoordelijkheid zal z ijn, 
maar elk deelnemend land zelf verantwo ordelijk is voor de 
eigen surp lussen. Bij de be spreking van voorst ellen inzake 
papier bleek de teg enstand van de Duitse, Belgische en 
Nederlandse delegaties tegen de ins telling van een para
fiscale heffing die in het plan van de EEG-commissie voor
komt en waarin zij gesteund wordt door de Franse delegatie. 
De bespreking heeft tot resultaat gehad , dat de Italiaan~e . 
delegatie naar de drie andere i s overgegaan . De EEG-comml~sle 
zal deze zaak nu opnieuw overv/egen. Wat de Kennedy-ronde ln 
het alg emeen betreft verlopen de b esprekingen in deze com
missie zeer moeizaam, wa a rbij de Franse delegatie frustrerend 
werkt. 

Minister Vondeling ••..•• 
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Minister Vondeling meent dat de Nederlandse rege
ring al herhaaldelijk heeft beslist dat er een koppeling 
tussen het gemeenschappelijke landbouwbeleid en de vol
tooiing van de douaneunie moet ~ijn. 

Minister Den Dyl merkt op dat van Nederlandse 
zijde steeds is gepleit voor een versnelling van de vol
tooiing van de EEG, waarbij men doelde op een zo spoedig 
mogelijke totstandkoming zowel van de °douaneunie als van 
de landbouwunie. Deze zaak heeft echter wel een nieuw as
pect gekregen, doordat de datum van ingang van de douane
unie door de cri s is in de EEG die de Fransen hebben ont
ketend, steeds verder naar de toekomst verschuift, waar
door wordt geconstateerd dat 1 juli 1967 moeilijk haalbaar 
zal zijn. De Duitse delegatie spreekt al over de datum 1 
januari 1968 en de Fransen denken aan een datum van nog een 
jaar later. Dit betekent in feite dat men in de EEG pas op 
de plaats maakt. Als nu het Nederlandse standpunt zonder 
meer zou zijn dat de datum van de douaneunie moet opschui
ven met de datum van de landbouwunie dan wordt bovendien 
een belangrijk element voor de druk op de Fransen om spoed 
met de Kennedy-ronde te maken weggegeven, wat zowel voor 
de industrie als voor de landbouw nadelig is. 

Minister Biesheuvel merkt op dat in de voorlaatste 
vergadering van de REZ de gedachte van de minister van 
Economische Zaken om tot een zekere vorm van ontkoppeling 
van de douaneunie voor industrÈprodukten en de landbouwunie 
te komen is afgewezen ; spreker vraagt zich af welke nieuwe 
feiten zich dan hebben voorgedaan om opnieuw hierop te 
komen. Hij ziet geen nieuwe feiten. De landbouwministers 
hebben een ti j dschema va or de behandeling van de nog open 
onderdelen van het landbouwbeleid opgesteld; in het begin 
of de helft van juli zal dan lrunnen worden bepaald hoe de 
inwerkingtreding van een en ander zal kunnen zijn. De koppe
ling zou men dan niet nu a l moeten verzwakken. De coördina
tiecommissie was het eens met het volgen van de schuiflade
theorie (nota blz.2 onderaan), waarbij de tactiek van de 
voorlopige goedkeuring van het financigle reglement wordt 
aanbevolen. In juli zal men dan kunnen zien waar men staat, 
waarbij bijv. aan de datum van de inwerkingtredin g van 1 
juli 1967 zou kunnen worden vastgehouden. 

Staatssecretaris De Block stelt met betrekking 
tot de voorlaatste alinea op blz.2 de vraag welke gemeen
schappelijke landbouwprijzen noodzakelijk zijn voor voort
gang met de Kennedy-ronde. 

Dr. Van Oorschot antvlOordt dat de noodzakelijke 
ui tbreiding van het mandaat aan de o:8EG-commissie voor de 
Kennedy-ronde een aantal hoofdonderwerpen zal moeten bevat
ten o.a. de prijzen voor de granen, voor zuivel, vlees enz. 
en verder het partigle aanbod. Vori g jaar is al beloofd dat 

een partieel •..••.• 
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een partieel aanbod door de EEG zal wo rden gedaan? dat be
trekking heeft op een hele r eeks produkten die niet onder 
wereldwijde regelingen vallen. 

Mr.Rutten wijst erop dat de delegatie er rekening 
mee moet houden, dat in de vergadering van de EEG-raad va~ 
4 en 5 mei~ grote druk zal worden uitgeoefend om tot een 
globale overeenkomst over de landbouwfi nanciering te komen, 
waarbij de vergadering eventueel zal worden voortgezet op 
9 en 10 mei. Er is dan één maand nodig om de eindredact i e 
van de teksten vast te stellen, zodat men dan midden juni 
voor de beslissing z ou komen te staan ; dit is een vari ant 
van de schuifladetheorie. 

Minister Den Uyl verv'lacht dat de druk van Franse 
zijde zeer g root zal zijn; aangezien in de conferentie van 
Luxemburg prioriteit is gegeven aan de tot s tandkoming van 
het gemeenschappelijk landbouwbeleid. Spreker vraagt zich 
dan af of in de juridische uitwerking dan no g een drukmid
del op de Franse delegatie i nzake de Kennedy-ronde zou wor
den g evonden . 

Staatssecretaris De Block stelt de vraag of niet 
hetzelfde standpunt als de Duitse delegatie kan wo rden inge
nomen dat het financi~le landbouwreglement niet kan worden 
aanvaard, als geen overeenstemming bestaat over de landbouw
prijzen, waarover toch beslist zal moeten worden. Spreker 
meent dat er wel verschillende punten te vinden zijn om de 
eindbeslissing over het financi~le landbouwreglement op te 
houden, totdat overeenstemming over het mandaat inzake de 
Kennedy-ronde is bereikt zonder terug te vallen op een 
soort sabotage. 

Minister Den Uyl zou niet willen vastleggen dat 
de douaneunie niet eerder tot stand zou kunnen komen dan 
de landbouwuni e. lUini ster Vondeling li j kt het tacti sch niet 
juist nu de koppeling tu ssen beiden los te laten, temeer 
omdat het steeds mo gelijk is da t de raad hierop terugkomt. 
De voorzitter meent dat ook tegenover de Kamer het l oslaten 
van de koppeling op dit ogenblik niet te verdedigen zou zijn. 
Spreker stelt voor het advies van de coördinatiecommissie 
op blz.2 inzake de datum (1 juli 1967 c.~. 1 januari 1968) 
te aanvaarden, evenals de tactiek van de voorlopige goe d
keuring van het financiële reglement (schuifladetheorie). 

Minister D~n Uyl verwacht dat men met de hier be
doelde landbouwzaken niet vóór eind juli gereed zal z ijn 9 

wat zou betekenen dat dan de Kennedy-ronde drei g t te mis
lukken. Minister Biesheuvel antwoordt dat volgens het afge
sproken tijdschema de drie aanhangige ve~ ordeningen vóór 
1 juli 1966 gereed moeten zijn, terwijl vóór 1 juni 1966, 
beslist moet zijn over de landbouwprijzen die in het gedlng 
zijn en over het mededingingsbeleid. 

Dr.Van Oorschot •••.• •• 
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Dr.Van Oorschot tekent aan dat men het einde van -de Kennedy-ronde moet verwacht en als de Elede'iJerkin-s van de 
Franse delegatie aan de uitbreiding van het mandaat voor 
de EEG-commissie pas eind juli zou komen. Spreker lS van 
oordeel dat onzerzijds de Duitse delegatie bewerkt moet 
worden, dat zij de eis zal stellen dat de Fransen medewer
king zullen verlenen i n de commissi e 111 en in de volgende 
stadia van de Kennedy- ronde. Het i s nodig dat de EEG-raad 
een beslissing neemt over een zestal belangrijke landbouw
produkten o .a. over granen c Spreker verwacht da~ hiermede 
t wee maanden gemoeid zullen zijn en dat men pas in juli 
erover kan gaan onderhandelen. Hij dringt erop aan dat ge
tracht zal v'/orden de Duitse delegatie te overreden de Fran
sen erto e te brengen, dat zij bereid zijn ten aanzien van 
bedoel de zes landbouwprodukten mee te werken. 

De voorzitter c oncludeert dat di t betekent dat zo -----_ ... 
snel mogelijk contact hierover met de Duitse delegat i e moet 
worden opgenomen. l,Iini ster Biesheuvel i s het ermee eens dat 
de Duitse vertegenwoordigers de Fransen zullen moeten over
tuigen. Staatssecretaris De Block vraagt zich af of dr. Van 
Oorschot in een nota wi l u i twerke"n wat hi j ten a&'1.zien van 
de geno emde landbouwp ro dukten en het parti ël e aanbo d vIiI 
bereiken. Dr.Van Oorsc hot zeg t dit toe. 

De voorzitt er brengt vervolgens b l z.3 van de 
onderhavige nota in be spreking . 

Minister Vondeling zegt naar aanleiding van de 
vraag welke eventuele concessies t en aanzien van de 6/6-" 
financiering worden gedaan, dat hij niet aan concessies 
denkt. Mr.Rutten merkt op dat de Lux emburgse voorzitter snel 
na elkaar nieuwe voorstellen doet. In de laat ste vergader~ng 
van de p ermanent e vertegenwoord-igers deeä de voo rzitt er de 
suggestie dat uiterlijk op 1 april 1968 voor alle marktor
ganisatieprodukten de 6/6-financie r ing zou ingaan en dat in 
die tussentijd niet een 6/6-financiering maar een 9/10 of 
11/12-financiering zou worden aanvaard. Spreker heeft erop 
gewezen dat het niet logisch is de band tussen de inwerkingtre 
ding van een gemeenschappelijke prij s en van de 6/6-fi nancie
ring te handhaven als men bereid i s deze voor suiker los te 
laten. De Belgische en de Duitse delegatiffiverzetten zich 
tegen de voorgestelde 6/6-financiering, aangezien het deze 
landen geld zal kosten. Als de Nederlandse regering hieraan 
wil vasthouden zal zij demarches in Brussel en Bonn moeten 
laten doen. 

Minister Biesheuvel merkt op dat de Nederl andse 
delegatie de vorige keer in de EEG-raad de overgang in de 
toekomst van het netto naar het bruto-systeem van vergoe-
ding en zoals op blz.3 van de nota wordt uiteengezet heeft 
aanvaard evenals een afdracht van 90% van de heffingen, maar 
dan zal de Nederlandse delegatie daar tegenover int egr31e 
vergoedingen moet en ei sen. 

~.Iinister Vondeling, .••. • . -- ~----- -------
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l'.Iinister Vondeling stelt de vraag of hi er over al is 
gesproken, toen de beslissing werd genomen over het over~aan 
van de n~tto- naar de bruto-meth od e. Drs . Le T.Iai r antwoo~dt 
dat het ~n het verleden steeds moeilijk vv a'st'ot een regelin..g 
voor de lnkomst en v an het f on ds te komen, maar nu i s het om
gekeerde het g eval nl. er bestaat onz ek erheid ov er wa "t u it h et 
EEG-landbouwfonds za l worden ontvangen a l s v er po edi ng voo r ex-
port-restituties. 0 

. r,Ir.Rl~tten merkt op dat t egen d e log ic a van mi nist er 
Blesheuvel,om lnteg r ale verg oeding en t e krij g en , ni et s i s aru~ t e 
voeren; maar he t gaat hierbij uitsluitend om d e ·<7 elden di e d e 
ministers van financiën in . de EEG hierv oor wild~n b es temmen. 

l'.Iinister Vond eling st el t naar aanle i ding van de v raag 
op blz.3 dat de Nederlandse del egatie t och neen kan zeggen als 
een concessie ten aanzien van de 6/6-financiering wordt ge
vraagd. r.Ir. Hartog h antwoordt dat d e Nederlandse reg ering de 
douaneunie en de landb ouwuni e aan elkaar wil koppelen, even
eens g raag een spoedige beslis s ing voor het mandaat voor de 
Keru1edy-ronde wil en bovendien naar aanvaarding van de 6/6-
financie~ing str eeft. Als de Nederlandse delegatie echter alles 
aan elkaar koppelt zal zij niets bereiken. 

r..ünister Biesheuvel licht toe dat de 6/6-financie
ring niet voor elk land een kostenverg oeding van 100% betekent, 
aangezien de vergoeding gebaseerd i s op het land met de laag
ste restitutievoet. Spreker wijst erop dat de delegatie met 
haar standpunt de log ica aan h aar kant heeft, terwijl dit bo
vendien nog financieel aantrekkelijk voor Ne derland zal zijn. 

De voorzitter concludeert dat van par.lI-a het 
stuk over een eventuele concessie op dit ogenblik wordt over
geslagen. Spreker brengt vervolgens par.lI-b inzake de sleu
tels voor de bijdragen in bespreking. 

r·.linister Vondeling acht dit verder het belangrijkste 
gedeelte van deze zakene Als spreker denkt welke gevolgen ver
hoging vru~ de sleutel voor Nederland zou hebben, zal de Ne-. , 
derlandse delegatie zelfs een incidentele poging moeten afwlJ
zen. lünister Biesheuvel is het daarmede eens dat aan een sleu
tel voor Nederland wordt vastgehouden van 7,9% van 1 juli 1967 
af. mr.Rutten meent dat dit niet zo moeilijk zal zijn, alleen 
de Duitse Bondsrepubliek wil een lag er aandeel bereik~n. 

rJinist er VondeliI1f-.: merkt omtrent punt II-c lnzake 
het plafond voor het orientatiedeel voor het landbouwfonds 
op dat bij een plafond van f.250 mln rekeneenheden Nederland 
hiervan 7,9% aan het fonds moet betalen of f.75 ~n. Als . 
ons land dan eenzelfde bedrag voor de structuurultgaven Ult 
het fonds wil ontvangen zal het zelf een drie keer zo groot 
bedrary aan structuuruitgaven moeten besteden, waardoor men 
in totaal op f. 300 mln zou komen. l.1inister Biesheuvel merkt 
op dat een deel ervan ook ten laste van het bedrijfsleven zou 
komen. T.Iinister Vondelinp; concludeert dat een plafond van 
f.250 mln rekeneenheden voor Nederland dllS een t?rot e som Z~1:l. 
uitmaken. r.1inister Den Uyl meent dat de conclusle dan kan ... lJll 
dat het plafond voor het ori ënt a tiedeel nog wat lag er 

af.g; e s t el d . •. 
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afsesteld zou moeten worden. I.Iinister Vondelinp; zou dat niet 
willen afwijzen" ·maar eraer io alo H!:8N gaat tornen aan tiG vor 
hOloUh Dt!, Jol. 

}hn~ster Vondeling merkt op dat blijkens punt II-d 
de we:kgroep ln Brussel een compromis heeft gevonden voor de 
kwestle ~&l ~ventuele ~erevening van douaneontvangs~en. 
Als de R~Z dlt compromls zou will en aanvaarden zal in de 
formulering h~ervan tot uitdrukking moeten vvorden gebracht 
dat de belastln0 grenzen tussen de zes landen in elk ~eval no~ 
een aantal jaren zullen blijven bestaan. I.ir.Rutten a~tvvoordt 0 

dat de teneur van de werkgroep in Brussel is, door versnelde 
harmonisatie van de douanewetgeving de verplaatsing van de 
heffing van douanerechten naar partnerlanden te voorkomen. 
Afwijzing van deze harmonisatie zou de drang om tot een ver
eveningssysteem van de invoerrechten te komen vergroten. Naar 
de Nederlandse opvatting i s de EEG-raad echter niet bevoegd 
om een perequatiebesluit te nemen; dit zou alleen kunnen 
gebeuren door een intergouvernementeel akkoord dat door de 
parlementen zal moeten wo rden goedgekeurd, aangezien het 
EEG-verdrag hierover zvvijgt. I.Iinist er Vondeling stelt de 
vraag of over dit punt de Duitse Bondsdag niet een krasse 
uitspraak heeft gedaan . lT:r. Rutten antwoordt bevestigend; 
men was niet bereid een financieringsregeling van de EEG te 
aanvaarden, als over deze IDvestie van de douaneontvangst geen 
overeenstemming werd bereikt. Hen heeft in de Bondsdag echter 
gewerkt met foutieve gegevens, aangezien men aannam dat de 
fiscale grenzen al zouden vervallen. 

De voorzitter concludeert dat er dan reden temeer 
lS om een tekst te geven over de handhaving van de fiscale 
grenzen. 

Ur.Rutten deelt omtrent punt I1-e inzake gemeen
schappelijke financiering van exportrestituties naar Oost
Duitsland mede dat de Duitse delegrt ie de volgende dag een 
voorstel zal indienen. De voorzitter stelt voor dat dan in 
de delegatie naar de EEG-raadsvergadering het Nederlandse 
standpunt hierover zal worden bepaald. De raad verklaart 
zich hiermede akkoord. 

I.Iinister Biesheuvel merkt met betreklring tot 
punt 1I- f (g emeenschappelijke financiering van export-resti
tuties van niet op annex 11 voorkomende, verwerkte landbouw
produkten), dat dit financieel voor Nederland.niet onb~lang
rijk is. î.hnister Vondeling begrijpt dat de ultg~ven hlervoor 
in de miljoenen guldens .kunnen lopen. Drs.Le I.1alr.~eent dat 
het g aat om enkele tientallen miljoenen guldens. HlJ deelt me
de d~t een concept over dit punt wordt voorbereid. I'ünister 
Vondeling stelt de vraag hoe men dit verder denlet te doe~. 
rJinister :Biesheuvel antwoordt dat de permanente vertegenwoor
di O'ers al .O'eruime tijd bezi.O' zijn aan een verklaring die aan 
Nederland ~edelijke zekerheid geeft en de andere EEG-landen 
niet te zeer bindt. I.Iinister Vondeling stelt de vraag of 
hierover al een stuk is ingediend. Ur.nut ten antwoordt dat met 
vier delegaties overeensteffifling kan worden bereikt over e~n 
voor Nederland aanvaardbare tekst, maar de Duitse delecatle 

is er tegen ... 
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i s er t egen aangezi en de kos t en vooral ten l aste van de 
Duit se Bondsrepubli ek komen . Minister Vondelin g had .o-edacht 
dat v an Nederl andse zijd e een nota was ingedi end dieoop de 
a g enda van de EEG- raad kan worden geplaatst . Nini s ter Bies
heuvel ant woordt da t di t ook zal gebeuren. Er.Rutten stelt 
de vraag of men denkt a an e en koppel i n g aan het f i nanclële 
reglement. Mini s t er Von delin g zou g een chi canes willen ma
ken, zoals wel v an Italiaans e zi jde wordt gedaan ? maar men 
zal een nuchter , ecomisc h ver antwo ord voors t el op tafel 
moeten leggen . IvIr . Rutt eg z i e t n og wel een goede mogeli jkhe i d 
om deze zaak met kr a c ht t e spel en . Er i s voor het i nterne 
verkeer een reg eling, gebas e er d op art. 235 9 di e ei nd juni 
moet wor den v erl en gd ; aang ez i en d e Duitse Bondsrepubli ek 
belang hierbij hee ft zal men onz erzi jds kunnen stell en da t 
àf wel die re geling v ervalt àf de t hans be sproken financiële 
verantwoordeli j k hei d erbi j o e trokken vlOrd t . rli n i s t er Vond e
ling acht een notulenverklaring , ge zi en he t bel an g van dez e 
kwestie te ma ger. ~.1en zal de ze zaak n i e t t e ze er t us,s en n eus 
en lipp en moet en be handelen. 

De voorz itter stelt voor dat de ze zaak in de komen de 
dagen no g nader zal worden b esp ro ken . De r a a d verkla art z ic h 
hiermede akkoord. 

Ilinister Vondeling merkt met bet rekking t o t hfds t. 
3 inzake de ei g en middelen en de parlementaire b evoe gheden 
op, dat aanvaarding van de formul e van afdr a cht van 90% van 
de heffingenopbrengst naar zijn mening meebrengt , dat een 
deel van de budgettaire middelen au tomatisch ln hcl DEG-Iand
bouwfonds zal vloeien, waardoor dit deel ni e t meer onder de 
parlementaire controle zal vallen. staat s secretaris De Block 
a.ntwoordt dat het hierbij niet gaat om de vaststelllng van 
ei gen middelen voor het EEG-fon ds maar om een berekenings
basis voor een deel van de bijdrage uit de schatkist . Voor 
dit deel was de sleutel al g eba s e erd op de netto-invoer ; dit 
zal nu gewijzigd worden in bruto-ontvangsten . ?preker \V~jst 
e r voorts op dat deze bijdra geregeling in de tijd gelimiteerd 
is en dat tijdig maatreg elen moeten worden voorzien voor het 
eind van de overgangsperiode, wanne er wel eigen middelen voor 
de EEG komen. lIinister Vondeling meent dat de EEG-commis s ie 
de beschikking krij g t over enorme bedrag en , waarover noc h de 
nationale parl ementen noch het Europese parlement iet s te 
zeggen zullen hebben. Minister Bi e sheuv el wij s t erop dat 
dit ook bij de netto-methode het geval is. Hinister Vondelinp; 
s telt de vraag of de bedoelde bijdragen jaarlij ks op de 
Nederlands e be groting komen. Minister Biesheu vel ant vVQor dt 
bevestigend . De voorzitt er me ent dat nu er ten aanzi en v~ 
de bevoe gdheden van het parlement ~rincipi e el geen versc~ll 
bes taa t t uss en d e n etto- en de b r u to-methode de v :':l. s t leg,3"l ng 
van e en eindt e r mijn heel belang rijk i s . De vraag i s dan of 
deze in de verordening kan vv orden o]!genomen. IIr. Rutten antwoordt 

dat hi erover . . .... . 
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dat hierover no g we inig is ge sproken . Mini ster Samkalden merkt 
op dat vastlegging in de vero r dening de enige zekere mani er 
i s om ons doel te bereiken. I1inister Den Dyl meent dat de 
Nederlandse delegatie een poging zou kunnen doen de eind
termijn in de verordening op te nemen. Minister Biesheuvel 
wee t niet of dat zal gelukken. De voorzitter stelt voor dat 
de delegatie een ernstige pogi ng zal doen dê eindtermijn in 
de verordening op te nemen ; als dit niet lukt zal zij trac~l
ten tot een unanieme verklaring over deze eindtermijn te 
komen ; als hierover g een unanieme verklaring komt zal dit 
voor Nederland een hinderpaal voor aanvaarding van deze ver
ordening zijn . De raad verklaart zic h hiermede akkoord. -_ . 

4. Kennedy-ronde -
Dit onderwerp lS tegelij k met punt 3 besproken o 

5. Rondvraag 

a. Samenstelling van de Nederlandse delegatie 

Minister Vondeling heeft vernomen dat in vori ge 
jaren ook de minister van Financi~n wel aan besprekingen in 
de EEG-raad heeft deelgenomen. Spreker heeft er in het alge
meen bezwaar tegen dat teveel Nederlandse bewindslieden aan 
de vergaderingen van de EEG-raad deelnemen. Aan v/at thans 
aan de orde is zitten echter sterke financi~le aspecten. Als 
dan in de EEG-raad van andere EEG-landen de ministers van 
f;nanciën aan de bespreking deelnemen en spreker weg zou 
blijven, zou dat wel bevreemding wekken. 

Minister Biesheuvel antwoordt dat alleen de Duitse 
minister van financi~n eenmaal deze bijeenkomsten van de EEG
raad heeft bijgewoond. f.1inister Vonde;b2:.gg is dan niet voor
nemens naar Brussel te gaan. Minister Biesheuvel merkt op dat 
de bespreking in de EEG-raad op 4 en 5 mei zo moeilijk zou 

kunnen zijn, dat het aanbeveling zou verdienen dat minis
ter Vondeling wel mee zou gaan naar de bijeenkomst op 9 en 
10 mei. 

5 b. Behandeling •• .. o •• 


